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Forslag til vedtak: 
Forslag frå Oto Andre Nordby H 
Fedje kommune ser det som veldig viktig å være synlig for potensielt nye tilflyttere. Derfor bevilger 
kommunestyret midler inntil kr 25.000 (eks mva) til kjøp av annonseplass i tilknytning til magasinet 
flytt til. Inndekning gjennom tilsvarende reduksjon av mindreforbruk. 
 
Forslag frå Silje Sulen Gullaksen H  
Turgruppa vil senda sitt forlag/ utgtreiing til administrasjonen og be om at administrajonen kjem 
attende til kommunestyre med ei sak, helst til aprilmøte.  
 
Forslag frå Thea Koppen Blomvågnes Ap 
Hans Erik Waage Ap og Thea Koppen Blomvågnes vert valt som to av kommunestyre sine 
representantar til gruppa som skal jobba me dlokalisering av ungdomsklubb. 
 
Forslag frå Kamilla B K Karlsen Ap  
Thea Koppen Blomvågnes vert leiar for gruppa som skal sjå på lokalitet for ungsomsklubb.  
 
 
 
 
 
 

Kommunestyret - 008/21 
 

K - behandling: 
Otta Andre Nordby H orienterte om  Markedsføringsgruppa sitt arbeid, han fremja forslag til vedtak i 
sitt innlegg. 
 
Silje Sulen Gullaksen H orienterte om Turgruppa sitt arbeid, SiljeSulen Gullaksen H fremja forslag til 
vedtak i sitt innlegg. 
 
Thea Koppen Blomvågnes AP orienterte frå gruppa som skal jobba med lokalitet for ungdomsklubb, 
Thea Koppen Blomvågnes Ap fremja forslag til vedtak i sitt innlegg.  
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K - vedtak: 
Fedje kommune ser det som veldig viktig å være synlig for potensielt nye tilflyttere. Derfor bevilger 
kommunestyret midler inntil kr 25.000 (eks mva) til kjøp av annonseplass i tilknytning til magasinet 
flytt til. Inndekning gjennom tilsvarende reduksjon av mindreforbruk. 
Samrøystes vedteke 
Turgruppa vil senda sitt forlag/ utgtreiing til administrasjonen og be om at administrajonen kjem 
attende til kommunestyre med ei sak, helst til aprilmøte.  
Samrøystes vedteke  
Hans Erik Waage Ap og Thea Koppen Blomvågnes vert valt som to av kommunestyre sine 
representantar til gruppa som skal jobba med lokalisering av ungdomsklubb. 
Samrøystes vedteke 
Thea Koppen Blomvågnes AP  vert leiar for gruppa som skal sjå på lokalitet for ungsomsklubb.  
Samrøystes vedteke 
 
 
 
 
 
 
 
 


